
Immigrant Visa Section 

U. S. Consulate General, Guangzhou 

美国驻广州总领事馆移民签证部 
 

 

Dear Applicant(s), 

 

The visa interview will be held in the consular section located at: 

 

Tian Yu Garden (Phase II) 

5th Floor 

136-142 Lin He Zhong Lu, 

Tian He District, Guangzhou 

 

Please refer to the attached appointment letter for your visa category, case number and the interview 

appointment time.  
 

If you have further inquiries, please submit them to the Guangzhou IV Section using the email inquiry 

form on our website http://guangzhou.usembassy-china.org.cn//immigrant-visa-unit-question.html. You 

can also send your inquiries by mail to:  No.1 South Shamian Street, Guangzhou, China 510133 
 

WARNING: The U.S. Consulate General does not endorse or have a “special relationship” with any 

individual or business that offers advice or assistance with the visa process.  No one can guarantee the 

issuance of a visa to you.  The only U.S. consular office is located on the 5
th

 floor at Tianyu. All U.S. 

government forms are free.  Beware:  Many visa applicants lose money or are permanently barred from 

the United States as a result of misleading information and fraudulent applications provided by visa 

consultants.  Information regarding the visa process is available at our website: 

http://guangzhou.usembassy-china.org.cn/. 

 
 

亲爱的申请人： 

 

        本馆已为以下所列的申请人安排了移民签证面谈。请去体检时带上约见信。面谈当日，请在

到达本馆时出示约见信。 

         

面谈将在以下地点的移民签证部进行: 广州市林和中路 136-142 号天誉花园二期 5 楼 

 

如另有疑问，请登陆本馆网页 http://guangzhou.usembassy-china.org.cn/immigrant-visa-unit-question.html

给我们发电子邮件，或寄信至 广州市沙面南街 1 号    510133。 

                      

 

郑重声明：美国领事馆不认同并且不与任何个人或签证咨询机构存在“特殊关系”。没有人能够

保证您的签证获得批准。美国驻广州领事部唯一的办公地点位于天誉花园二期五楼，所有美国政

府提供的表格均是免费的。请注意，许多申请人由于使用了咨询机构提供的错误指引和虚假文件

而导致金钱的损失或被永久地拒绝进入美国。您可以登录以下网站了解相关的签证程序： 

http://guangzhou.usembassy-china.org.cn/ 

 

（注：此信为英文约见信的大致译文，您的约见时间、档案号码、签证类别和姓名请参见英文

信。） 
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